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Toezegging: MVWS zegt toe in de voortgangsbrief van 13

oktober perspectief te schetsen op op- of afbouw van de

maatregelen.

Op 13 oktober zou ik weer met een brief in de richting van

uw Kamer willen komen. Daarin zullen we inderdaad

moeten zeggen hoe het verdergaat vanaf dat moment,
maar om daar nu alvast helder over te zijn en de

verwachtingen helder te schetsen: we zullen echt op dat

moment moeten kijken wat er mogelijk is, omdat we

natuurlijk niet helemaal kunnen voorspellen hoe het gaat
vanaf nu.
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Toezegging: MVWS zegt toe in de voortgangsbrief van 13

oktober uitvoeriger te beschrijven wat er loopt op het

gebied van sneltesten (incl. toepassingen LAMP- en

Antigeentest).

Dat zijn de sneltesten, die nu in ontwikkeling zijn. Ik wil u

een schets geven van een paar kansrijke zaken die op dit

moment aan de hand zijn. Daarbij wil ik tegelijkertijd de

toezegging doen dat ik in de eerstvolgende
voortgangsbrief, niet komende week maar de week erop,

een uitvoeriger schets geef van wat er op dit moment lcopt
op het gebied van sneltesten.

De vraag van de heer Heerma om in de brief helder te

maken wat de mogelijke toepassing zou kunnen zijn vanaf

welk moment, zou ik graag beantwoorden over een week

of twee in de voortgangsbrief.

Kamer en
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Toezegging: MVWS zegl toe snel na afloop van het debat

kenbaar te maken op welk moment landelijke invoering
van de corona-app zal geschieden.

In het testblokje zat overigens ook nog een vraag van de

heer Azarkan over de corona-app. Hoe staat het ermee?

Nou, hij is al een tijdje klaar en wacht op behandeling in de

Eerste Kamer. Dat zal volgende week zijn. Snel na afloop
van dat debat zullen we kenbaar maken op welk moment

de landelijke invoering zal geschieden.

Azarkan DI/CIO

Toezegging: MVWS zegt toe de kamer in de volgende
voortgangsbrief te informeren over in welk type horeca

besmettingen plaatsvinden.

De heer Wilders (PVV):
Voordat ik bij mijn vraag kom, zou ik eerst graag een

antwoord krijgen op de horecavraag.

Minister De Jonge:
Die actie loopt. Tk zou namelijk nagaan in welk type horeca

dat plaatsvindt. Daarbij heb ik aan u aangegeven dat dit in

de registratie niet wordt gerubriceerd. Dat vergt dus een
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handmatige actie. Dat betekent belwerk. Dat gebeurt op

dit moment. Ik hoop u daar in de volgende voortgangsbrief
over te informeren.

Toezegging: MVWS zegt toe de routekaart (motie Jetten)
om te zetten in een schema voor publiekscommunicatie.

De motie op stuk nr. 591 is van de SP c.s. en de motie op

stuk nr. 611 is van Kral. Beide vragen het kabinet om — in

eigen bewoordingen — de routekaart om te zetten in een

bruikbaar schema voor publiekscommunicatie. Dat is

eigenlijk wat ik heb toegezegd, dus daarmee zou je kunnen

zeggen: ondersteuning beleid, overbodig. Maar dat gaan

we niet doen, want het is een mooie dag, dus: oordeel
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Toezegging: MP zegt toe dat in de voortgangsbrief van 13

oktober dieper in te gaan op uitvoering van de motie

Jetten en de toolbox.

Reflectie dwingtje om te kijken of de maatregelen op het

tweede niveau stevig genoeg waren. Daar moeten we ons

echt op beraden. Dat heeft effecten op de uitvoering van

de motie-Jetten. Daarom willen we daar iets langer de tijd
voor nemen. Die ruimte hebben we nu, omdat we in een

periode zitten met landelijke maatregelen. We willen daar

uiterlijk tot 13 oktober de tijd voor nemen en dan komt

het. We gebruiken nu de tijd die er is.

Fens. Als het lukt om in die T-splitsing naar 0,9 of 0,8 te

gaan, kom je bij de toolbox. Daarover is vorige week een

motie aangenomen. Dit willen we uiterlijk 13 oktober,
meen ik, naar buiten brengen.
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Toezegging: MP zegt toe dat het kabinet de het dringende
advies voor het dragen van niet-medische BPM zal

uitwerken.

Daarom wil ik voorstelien, ook gegeven de wens van de

Kamer, om voor heel Nederland een eenduidig, dringend
advies over mondmaskers te geven. Dat zal het kabinet

uitwerken. Het gaat dus om het dragen van die niet-

medische mond-neusmaskers in winkels en andere voor

publiek toegankelijke ruimten

Kamer Az,
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Toezegging: MP zegt toe navraag te doen bij I&W omtrent

het afraden van vakanties naar oranije reisgebieden en

zegt eveneens toe te onderzoeken hoe mensen beter

doordrangen kunnen worden hiervan.

mevrouw Van Esch op dit punt; Haar vraag was waarom

vakanties niet worden verboden naar oranje reisgebieden.
Het kabinet vindt het belangrijk dat mensen zich zo veel

mogelijk aan de reisadviezen houden....Ik had toegezeagd
het na te vragen en mijn collega van Infrastructuur en

Waterstaat gaat dus wel in gesprek met de reis- en

vliegbranche, alsmede met de bus- en treinvervoerders om

waar mogelijk de reizigers nog actiever te informeren over

de reisadviezen, om reizen naar risicogebieden niet aan te

prijzen, en om helemaal niet te werken met stuntprijzen.

Op verzoek van uw Kamer wordt bezien watjuridisch
gezien mogelijk is om dit te voorkomen.

Op verzoek van de Kamer gaat het kabinet cok nog eens

goed kijken hoe mensen nog meer kunnen worden

doordrongen van het feit dat oranje gebieden niet voor

vakantie zijn bedoeld en van de risico's en gevolgen die dit

heeft: de mate waarin je verzekerd bent, quarantaine bij
terugkamst et cetera, al die gevolgen. Ook de juridische
realiteit zal in dat kader tegen het licht worden gehouden.

Van Esch

Toezegging: MP zegt toe de Kamer op de hoogte te houden

van de voortgang en resultaten van de gesprekken met de

horeca.

De heer Wilders (PWV):
Dan heb ik alleen de vraag aan de minister-president of hij
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ons op de hoogte wil houden van de voortgang van de

gesprekken met de horeca en de eventuele resultaten

daarvan.

Minister Rutte:

Ik ga die gesprekken waarschijnlijk niet allemaal zelf doen.

Waarschijnlijk zullen de vakministers die gesprekken
voeren. Dan praat je over Mona Keijzer, de staatssecretaris

van Economische Zaken, de minister van Economische

Zaken en eventueel ook de minister van Sociale Zaken.

Uiteraard gaat het ook over contact met sociale partners.
We kijken even. Ik snap de vraag. We gaan dat doen

Toezegging® Kamerlid Directie Termijn Medewerker

10 Toezegging: MMZS zegt toe de Kamer volgende week

(week van 5 oktober) op de hoogte te willen stellen van de

eerder gedane toezegging inzake PBM:

Is dat (de voorraad PBM bij het LCH) nou toereikend op
basis van de veranderende inzichten, die hun beslag
hebben gekregen in de richtlijnen? Ik heb in ieder geval op
verzoek van de Kamer aangegeven dat we dat heel goed
willen onderzoeken. We hebben Accenture gevraagd om

dat te doen. De resultaten verwacht ik eind van de week.

Ik vind het ook echt van belang om dit met betrokkenen te

bespreken. Ik wil het bespreken met de bercepsgroep, de

koepels en de zorgaanbieders. Tk wil gewoon weten dat

ook alle vragen die zij over die voorraad hebben,
beantwoord zijn. Dat is waarom ik volgende week de

Kamer op de hoogte zou willen stellen van de toezegging
die eerder is gedaan en waar gisteren in de motie van de

heer Jetten en mevrouw Marijnissen aan is gerefereerd.

Zie ook toezegging nr. 3 in overzicht debat 22/9.
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